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Protokollis: Anna Platonov 

 

Võtsid osa: Ailar Lyra, Vassili Muhhin, Eduard Tanvel, Pavel Arhipov, Erika Tiganik, Ants Raudla, 

Larissa Voitko, Jevgeni Golovatš, Riina Läll, Roman Filiptšik, Olga Naydenova, Jekaterina 

Semenova, Natalja Vlassova, Jelena Jevstafiadi, Nikolai Degtjarenko, Margit Väikmeri, Inga 

Antonova, Liidia Bodnar, Natalia Kurževa, Jaana Kilk 

Puudusid: Pavel Kuusik 

Kutsutud: Vladimir Arhipov – Maardu linnapea, Julia Saveljeva - linnasekretär, Taavi Rebane - 

ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja, Jelena Katsuba – avalike suhete osakonna juhataja 

Kohalolija: Jelizaveta Baikova-Lapina, Julia Rozova – Maardu Gümnaasiumi direktor, Roman Silla 

– operaator, Maardu Hääle operaator. 

Volikogu esimees tutvustas istungi päevakorra projekti. 

 

1. Roobu II kinnistu ning lähiala detailplaneeringu nimetuse muutmine ning 

detailplaneeringu vastuvõtmine 

Ettekandja: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Taavi Rebane 

Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 

 

2. Arvamuse andmine Altmetsa uuringruumi geoloogilise uuringu loa taotluse kohta 

Ettekandja: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Taavi Rebane 

Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 

 

3. Arvamuse andmine Tulisilla uuringuruumi geoloogilise uuringu loa taotluse kohta 

Ettekandja: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Taavi Rebane 

Kaasettekandja: eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla 

 

4. Maardu Linnavolikogu revisjonikomisjoni tööplaani kinnitamine 
Ettekandja: revisjonikomisjoni esimees Larissa Voitko 

 

Küsimusi, ettepanekuid ja täiendusi päevakorra projekti kohta ei esitatud. 

 

 



Ailar Lyra pani päevakorra kinnitamise hääletamisele. 

OTSUSTATI (19 poolt, 1 erapooletu) 

 

 

Päevakorrapunkt 1 

Roobu II kinnistu ning lähiala detailplaneeringu nimetuse muutmine ning detailplaneeringu 

vastuvõtmine 

 

KUULATI: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Taavi Rebane tegi otsuse eelnõust ülevaate. 

 

Detailplaneering algatati Maardu Linnavolikogu poolt juba 2019. aasta alguses. Detailplaneeringu 

lahendus näeb ette kinnistu jagamise kokku 13 krundiks. Ette on nähtud rajada erinevatele kruntidele 

kuni 4- ja 6-korruselised kortermajad. Samuti on lubatud rajada ridaelamuid, ärihoone, alajaam ja 

tänavamaad. 

Detailplaneeringuga tehakse ettepanek muuta kehtivat Maardu linna üldplaneeringut, kus antud 

kinnistu sihtotstarbeks on tootmismaa ning kaubandus-, teenindus ja büroohoonete maa. Uueks 

otstarbeks oleks korterelamute maa, pere- ja ridaelamute maa, ühiskondlike hoonete maa, ärimaa ja 

transpordimaa. Koostatavas linna üldplaneeringus, mis võeti vastu 2020. aasta septembris, on 

linnavolikogu arvestanud käesoleva detailplaneeringu muudatustega.  

Detailplaneering on kooskõlastatud Maa-ameti, Päästeameti ja ka Terviseametiga. 

 

N. Degtjarenko küsis, kas planeeritavate ehitiste valmimisel suudab muu infrastruktuur 

(kanalisatsioon, vesi, elekter jne) piirkonda teenindada? 

T. Rebane vastas, et detailplaneeringu koostamise jooksul võtab planeeringu koostaja vastavate 

võrkude valdajate käest tehnilised tingimused. Kogu planeeringu lahenduse tehniline pool on sellise 

võimekusega, et rahuldada kõik inimeste vajadused. 

 

N. Degtjarenko soovis teada, kas linnavalitsusel on mingi garantii, et ei tuleks tulevikus mingeid 

probleeme seoses sellega, et Keskkonnaamet loobus keskkonnamõjude kooskõlastamisest? 

T. Rebane vastas, et kõiki võimalikke keskkonnamõjusid hindas Terviseamet. Seoses sellega oli 

linnavalitsusel nendega pikk tööprotsess, mis kestis üle poole aasta. Terviseamet koostas planeeringu 

lahenduse. 

 

Kaasettekandja, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla teatas, et palub komisjoni nimel 

otsuse eelnõu volikogu poolt toetada. 

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Volikogu esimees pani otsuse eelnõu hääletusele. 

 

OTSUSTATI (17 poolt, 3 erapooletut): kiita heaks otsus Roobu II kinnistu ning lähiala 

detailplaneeringu nimetuse muutmine ning detailplaneeringu vastuvõtmine (otsus nr 31, 23.08.2022) 

 

 

Päevakorrapunkt 2 

Arvamuse andmine Altmetsa uuringruumi geoloogilise uuringu loa taotluse kohta 

KUULATI: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Taavi Rebane tegi otsuse eelnõust ülevaate. 

N. Degtjarenko soovis teada, kas Maardu Linnavalitsuse tegi eelnõu ettevalmistamise ajal tehnilise 

uuringu? 

T. Rebane vastas, et kahe linnavalitsuse osakonna poolt on kõik põhjalikult läbi arutatud. Ehitus- ja 

planeerimisosakonna poolt vaadeldi kooskõla kehtivate arengudokumentide, üldplaneeringuga. 

Linna arengu- ja majandusosakonna pädevad inimesed analüüsisid keskkonnamõjusid. Rail Baltica 



projekti teostamiseks tahetakse eeldatavasti maavarasid väiksemate transpordikulude tõttu saada ka 

Maardu linna territooriumilt. Majanduslik kasu ei tohiks siiski tulla linna elanike arvelt. 

N. Degtjarenko soovis teada, miks linnavalitsus andis loa biogaasi tehase ehitamiseks, aga 

geoloogilise uuringu jaoks luba ei kavatseta anda? 

 

T. Rebane vastas, et antud geoloogilise uuringuga ei uurita keskkonnaküsimusi. Selle uuringuga 

tahetakse teada saada kas, kui palju ja missuguse kvaliteediga on maavara. Nagu eelnõus on välja 

toodud on vastavalt maapõueseadusele maavara geoloogiline uuring maavara arvele võtmise ja 

kaevandamise eesmärgil tehtav geoloogiline töö. Sellest lähtudes peab käesoleval juhul arvestama 

ka võimalikku edaspidist kaevandamist. 

Kaasettekandja, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla teatas, et palub komisjoni nimel 

otsuse eelnõu volikogu poolt toetada. 

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Volikogu esimees pani otsuse eelnõu hääletusele. 

 

OTSUSTATI (18 poolt, 2 erapooletut): kiita heaks otsus Arvamuse andmine Altmetsa uuringruumi 

geoloogilise uuringu loa taotluse kohta (otsus nr 32, 23.08.2022) 

 

 

Päevakorrapunkt 3 

Arvamuse andmine Tulisilla uuringuruumi geoloogilise uuringu loa taotluse kohta 

 

KUULATI: ehitus- ja planeerimisosakonna juhataja Taavi Rebane tegi otsuse eelnõust ülevaate. 

N. Degtjarenko soovis teada, kas linnavalitsusel on linnavolikogu liikmetele ette näidata analüüs, 

mis oli antud eelnõu ettevalmistamise käigus tehtud? 

 

T. Rebane vastas, et keskkonnauuringute läbiviimiseks kannaks kulud sellisel juhul Maardu linn, 

selleks pole ka aega, sest Keskkonnaametile tuleb septembri alguseks vastus anda. Kui rääkida 

võimalikest keskkonnamõjudest, siis näiteks Maardu järvest ida pool asuva kaevanduse mõjusid on 

tunda teisele poole järve asuvas elamupiirkonnas. 

Repliigi korras lisas N. Degtjarenko otsuse tegemiseks tuleks toetuda reaalsetele dokumentidele. 

Mingeid lisadokumente seoses selle eelnõuga ei ole. Kuna tegemist uuringu, mitte kaevandamisega 

ja Maardu linnas pole ammu juba teostatud mingeid maavara uuringuid, siis tema arvamusel ei ole 

sellest loobuda otstarbekas.  

 

N. Degtjarenko soovis teada, kas oli mingi arutelu seoses Rail Baltica strateegilise projektiga, kust 

kohast oleks veel võimalik lähipiirkondadest leida ehituseks vajalikke materjale? 

T. Rebane vastas, et Maardu linn on sellest projektis huvitatud, kuid osakond ei ole sellist lähimates 

piirkondades leiduvate maavarade analüüsi teinud.  

Kaasettekandja, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Ants Raudla teatas, et palub komisjoni nimel 

otsuse eelnõu volikogu poolt toetada. 

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Volikogu esimees pani otsuse eelnõu hääletusele. 

 

OTSUSTATI (18 poolt, 2 erapooletut): kiita heaks otsus Arvamuse andmine Tulisilla uuringuruumi 

geoloogilise uuringu loa taotluse kohta (otsus nr 33, 23.08.2022 

 



Päevakorrapunkt 4 

Maardu Linnavolikogu revisjonikomisjoni tööplaani kinnitamine 
 

KUULATI: revisjonikomisjoni esimees Larissa Voitko esitas Maardu Linnavolikogule kinnitamiseks 

alljärgneva tööplaani:  

 

Maardu Linnavolikogu revisjonikomisjoni tööplaani kinnitamine – august 2022 
Maardu linna 2023. - 2026. aasta eelarvestrateegia kinnitamine – september 2022 

Maardu linna 2022. aasta II lisaeelarve I lugemine – november 2022 

Maardu linna 2022. aasta II lisaeelarve II ja III lugemine – detsember 2022 

Maardu linna 2023. aasta eelarve I lugemine – november 2022 

Maardu linna 2023. aasta eelarve II ja III lugemine – detsember 2022 

2023. aasta maamaksumäära kehtestamine  Maardu linna haldusterritooriumil – detsember 2022 

2022. aasta seotud isikute andmete vormiga tutvumine– jaanuar-veebruar 2023 

2022. aasta seotud isikute andmete läbivaatamine – märts – aprill 2023 

Maardu linna 2023. aasta I lisaeelarve I lugemine – märts 2023 

Maardu linna 2023. aasta I lisaeelarve II ja III lugemine – aprill 2023 

Informatsioon 2022. aasta huvide deklaratsioonide esitamisest – mai – juuni 2023 

Maardu linna 2022. aasta majandusaasta aruande kinnitamine – mai – juuni 2023 

Maardu Linnavolikogu revisjonikomisjoni aruanne – mai – juuni 2023  
 

I. Antonova väitis, et revisjonikomisjon tegutseb pikka aega rutiinselt. Kas revisjonikomisjonil on 

olnud katsed rohkem süveneda linna asjadesse?  

L. Voitko vastas, et revisjonikomisjon töötab vastavalt kinnitatud tööplaanile. 

N. Degtjarenko soovis teada, miks revisjonikomisjon ei korralda avalikke komisjoni koosolekuid? 

L. Voitko vastas, et kõik arutatav info on kätte saadav revisjonikomisjoni protokollidest. 

 

N. Degtjarenko küsis, kas revisjonikomisjon ei tahaks edaspidi korraldada avalikke töökohtumisi? 

L. Voitko vastas, et ta ei saa kohe antud küsimusele vastata. 

 

Rohkem küsimusi ja sõnavõtte ei olnud. 

Volikogu esimees pani otsuse eelnõu hääletusele. 

 

OTSUSTATI (17 poolt, 3 erapooletut): kiita heaks otsus Maardu Linnavolikogu revisjonikomisjoni 

tööplaani kinnitamine (otsus nr 34, 23.08.2022). 

 

Ailar Lyra tänas linnavolikogu liikmeid osavõtu eest ja kuulutas istungi lõppenuks. Järgmine 

istung toimub 27.09.2022 kell 12:00. 

 

 

 

 

 

 

 

Ailar Lyra 

Esimees 

 

 

 

Anna Platonov 

Protokollija 

 

 


